

رسالة تهنئة من الأمين العام للاتحاد
البرلماني الدولي ، بمناسبة إعادة انتخاب
سعادة العضو الدكتورة بهية جواد الجشي
لعضوية لجنة تنسيق النساء البرلمانيات
في الاتحاد الدولي ، وفوزها بمنصب
النائب الثاني لرئيس اللجنة

من الاتحاد البرلماني العالمي
الأمين العام

جنيف، 24 مايو 2006

العزيزة د. بهية الجشي :

لكم منا أحر التهاني لإعادة انتخابكم كعضو شرف في اللجنة التنسيقية للمرأة البرلمانية للاتحاد البرلماني العالمي و كذلك انتخابكم كنائب ثاني للرئيس.

أنا سعيد لأنك سوف تستمرين في المساهمة في العمل الهام لهذه اللجنة. بالطبع، أنا و زملائي في الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العالمي نبقى تحت تصرفك لمساندتك في مهام عملك.

سوف نرسل إليك قريباً النشاطات المستقبلية للجنة ، و بالخصوص، نحن ننظر إلى اللجنة وعطاءها في عمل اللجنة الدائمة الثانية و التي سوف تناقش المادة تحت اسم " دور البرلمانات في الإشراف على ما تحقق من أهداف التنمية الألفية"، المتعلق بمشكلة الدين و استئصال الفقر و الفساد، والذي سوف يعقد في شهر أكتوبر القادم في جنيف.

نتطلع لتعاوننا المستقبلي و أطيب التمنيات لدور ناجح في اللجنة التنسيقية.

المخلص لك،

أندرز ب. جونسون



INTER-PARLIAMENTARY UNION

THE SECRETARY GENERAL

Geneva, 24 May 2006

Dear Dr. Al Jishi,

Please accept my warmest congratulations on your re-election as a titular member of the IPU Coordinating Committee of Women Parliamentarians and your subsequent election as its Second-Vice-President.

I am pleased to know that you will continue contributing to the important work of this Committee. Of course, my colleagues in the IPU Secretariat and I remain at your disposal to provide support to you in carrying out this function.

We will soon be sending you information on the Committee's future activities. In particular, we look forward to the Committee's input into the work of the Second Standing Committee which will debate the item entitled *The role of parliaments in overseeing the achievement of the Millennium Development Goals, in particular with regard to the problem of debt and the eradication of poverty and corruption*, next October in Geneva.

I look forward to our future cooperation and reiterate my best wishes for a successful term on the Coordinating Committee.

Yours sincerely,



Anders B. Johansson

Dr. Bahiya Al Jishi
Member of Shura Council
Second Vice-President of the IPU Coordinating
Committee of Women Parliamentarians
P.O. Box 15445
Manama
Kingdom of Bahrain

مكتب
رئيس مجلس النواب

27 MAY 2006

وارد صادر

Fax: +973 17 72 07 33

cc: Mr. Khalifa Bin Ahmed Al-Dhahrani, Chairman of the Council of Representatives, President of the Inter-Parliamentary Group of Bahrain (fax: + 973 17 74 84 91)